
 Rada školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania: 01.03.2018 o 17,00 hod., učebňa IV. B triedy 

 

Prítomní: Mgr. Libuše Horvátová, Mgr. Janka Pieronová, Ing. Vavrín Randa, Ing. Ján 

Vojtek, Ing. Rudolf  Drexler, Ing. arch. Soňa Papučíková,         

Neprítomní:  Mgr. Lenka Škoríková, JUDr. Jozef Sečník, Branislav Neslušan, Ivan Poláček, 

Marta Žáková- ospravedlnení 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková  

Rada školy je uznášaniaschopná.     

Program zasadnutia Rady školy: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie plánu práce Rady školy 

3. Výročná správa Rady školy 

4. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti za 1.polrok  

5. Vyhodnotenie mimoškolských aktivít za 1. polrok  

6. Aktuálne problémy školy 

7. Uznesenie 

8. Diskusia 

9. Záver 

1. Otvorenie 

Podpredsedkyňa RŠ Mgr. Libuše Horvátová privítala prítomných a otvorila zasadnutie Rady 

školy (ďalej len RŠ). 

2. Výročná správa rady školy 

Podpredsedkyňa RŠ Mgr. Libuše Horvátová predniesla výročnú správu RŠ. 

 

 



 

3. Schválenie plánu práce Rady školy 

Podpredsedkyňa RŠ Mgr. Libuše Horvátová predniesla plán práce na rok 2018. Po 

oboznámení sa s obsahom Výročnej správy neboli zo strany členov vznesené žiadne 

pripomienky. Výročná správa bude doručená všetkým členom RŠ a riaditeľovi školy. 

Hlasovanie rady školy vo veci schválenia plánu práce na rok 2018 - výsledok hlasovania: 

Počet hlasov za:           6  členov 

Počet hlasov proti:       0  členov 

Hlasovania sa zdržalo: 0  členov  

Navrhnutý plán bol prijatý. 

 

4. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti za 1.polrok  

5. Vyhodnotenie mimoškolských aktivít za 1. polrok  

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková vyhodnotila výchovno vzdelávaciu činnosť 

a mimoškolské aktivity za I. polrok šk. roku 2017/2018. 

 

6. Aktuálne problémy školy 

Ako prvá sa k aktuálnym problémom školy vyjadrila p. riaditeľka Tomaníčková, objasnila RŠ faktory, 

ktoré ohrozujú školu. Neustále bojuje škola s nedostatkom financií, ktoré súvisia nielen so 

spreneverou, ale aj s nezohľadňovaním zaradenia učiteľov do platových tried a dosiahnutým počtom 

kreditov jednotlivých učiteľov, preto, ak má škola viac učiteľov vo vyššej platovej triede, nepostačujú 

financie od MŠ na pokrytie ich miezd. Ďalším problémom je počet žiakov v jednotlivých ročníkoch, 

kde jeden žiak spôsobí nutné delenie do dvoch tried, s čím sú spojené náklady na plnohodnotnú triedu. 

K tejto téme sa vyjadrila aj p. uč. Horvátová, ktorá vyjadrila pohľad učiteľov, ktorí sú neustále 

vťahovaní do riešenia finančných problémov a nie je v ich možnostiach a kompetenciách tieto riešiť. 

Učitelia súhlasili s bezplatným zastupovaním, za ktoré si berú náhradné voľno v čase vedľajších 

prázdnin. Zúčastňujú sa a pripravujú mnohé akcie pre žiakov aj v čase mimo vyučovania. Ďalej 

vyzvala aj členov zo strany zriaďovateľa, aby túto tému otvorili na niektorom mestskom 

zastupiteľstve, a nech sa zriaďovateľ vyjadrí, ako môže v tomto pre školu kritickom období škole 

pomôcť, pretože riešenie je aj na strane zriaďovateľa. 



7. Uznesenie 

Rada školy berie na vedomie:  

- Výročnú správu Rady školy za rok 2017 

- Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti za 1.polrok 

- Vyhodnotenie mimoškolských aktivít za 1. polrok 

 

Rada školy schvaľuje: 

- Plán práce Rady školy na rok 2018 

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov     6   členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo   6    členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo   0   členov  

Hlasovania sa zdržalo     0   členov  

 

8. Diskusia 

Diskusia sa niesla v intenciách možností riešenia nastolených problémov školy. 

9. Záver 

Podpredsedkyňa RŠ Mgr. Libuše Horvátová poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie RŠ. 

 

Zápisnicu vyhotovila:   Mgr. Libuše Horvátová 


